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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Als voortekenen ons niet gaan bedriegen zal de Goorloopzone in het stedelijk gebied, binnen afzienbare tijd, 
een algehele metamorfose gaan krijgen. 
In het stedelijk gebied zal een schitterend wijkpark ontstaan waar we als gemeente en zeker als directe 
wijkbewoners ons voordeel mee gaan doen.  
Flora en fauna in het ecologische stroomgebied van de Goorloop.Vanaf Heeklaan tot aan noordelijk deel van 
de Warande. Een project van de Provincie Noord-Brabant, Waterschap Aa en Maas en gemeente Helmond, 
gerealiseerd binnen het project Samen Investeren. 
Als bewoners van Apostelwijk en Helmond-West hebben we onlangs kennis kunnen nemen van het totaal 
plan. Lovende kritieken zijn gehoord. Toch zou ik graag aandacht willen vragen voor het navolgende. 
Het totaal gebied wordt zodanig ingericht dat een informatiecentrum, waarin flora en fauna in het 
stroomgebied van de Goorloop nader zou worden toegelicht, niet zou misstaan! 
De gedachte is om dit informatiecentrum in het zgn. “kuip”gebouw van v/m Houthandel Raaijmakers aan de 
Mierloseweg, te situeren.  
Dit gebouw waarbij ook het kantoren gedeelte behoord, wordt volgens de plannen voor een groot deel 
gesloopt en ingericht als een terras. Het gebouw maakt overigens onderdeel uit van de totale verwerving van 
alle gebouwen en ondergronden van v/m Houthandel Raaijmakers. 
Het gebouw is, zover vanaf buitenkant kan worden geoordeeld, in redelijk bouwkundige conditie.  
Bovengenoemde gedachte wordt ook omarmd door IVN-vereniging en bij monde van de voorzitter de heer 
A. Adriaans wordt aangegeven dat zij deze locatie naast informatie- en educatie centrum ook graag zouden 
gaan gebruiken als hun “clubgebouw”.  
Hun huidige locatie bij de Groen Campus wordt niet als een zeer lovende locatie beoordeeld.  
Kortom zij zijn als IVN gaarne bereid om de exploitatie/ dagelijks beheer van dit gebouw onder hun hoede te 
nemen.  
Wij vragen u daarom: 

1) Hoe oordeelt uw college over bovengenoemde gedachte? 
2) Bent u bereid om hiervoor een business case met alle betrokkenen op te zetten, om uiteindelijk te 

komen tot de realisatie van een permanent infocentrum Goorloopzone annex IVN clubgebouw?  
3) Bent u bereid om hiervoor met de IVN-vereniging de nodige contacten te leggen? 

 
In afwachting van uw reactie. 
Met vriendelijke groet 
Berry Smits 
Raadslid Helmondse Belangen 
 
cc. IVN - adadriaans@upcmail.nl 
     griffier 
     media  
 
  

mailto:adadriaans@upcmail.nl


Gemeenteraad van Helmond Blz. 2 
Bijlage 34  
 

Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
In uw brief vraagt u aandacht om de mogelijkheid te onderzoeken of een informatiecentrum ingericht kan 
worden in het “kuip”-gebouw van Houthandel Raaymakers aan de Mierloseweg. Deze gedachte zou ook 
omarmd worden door de IVN-vereniging en willen hierin graag participeren. Mede omdat hun huidige locatie 
bij de Groene Campus als weinig lovend wordt beoordeeld. U vraagt ons college hoe we bovengenoemde 
gedachte beoordelen. 
 
De verantwoordelijk wethouder heeft destijds goed overleg gevoerd met de betrokkenen en wij hebben toen 
expliciet besloten voor de locatie op de Groene Campus. De realisatie van een informatiecentrum in de 
Goorloopzone is derhalve bewust uit de business case voor het Goorloopgebied gehouden. Hierdoor zijn er 
geen middelen gereserveerd voor de realisatie en exploitatie van een informatiecentrum. Het alsnog 
opplussen van het programma voor de Goorloopzone met een informatiecentrum is, gezien de beperkte 
beschikbare middelen, weinig opportuun daar andere onderdelen dan zouden moeten vervallen. Een 
verandering binnen het programma dient dan ook met de twee grootste subsidieverstrekkers, te weten de 
provincie Noord Brabant en het waterschap Aa en Maas, te worden besproken. Naar verwachting zal dat 
bezwaren ontmoeten in het aanpassen van  het programma. 
Verder heeft ons college indertijd besloten om alle informatiecentra in de wijken te sluiten. Het opzetten van 
een nieuw informatiecentrum in de Goorloopzone (al is deze thematisch van aard) kan als strijdig met dit 
besluit worden ervaren. 
Gezien het bovenstaande hebben wij daarom besloten om uw gedachte omtrent de invulling van het “kuip”-
gebouw niet nader te verkennen. 
 
Inmiddels heeft wethouder Stienen contact gehad met de heer Adriaans van het IVN. De huidige locatie 
wordt daadwerkelijk door het IVN als minder geschikt ervaren. Wethouder Stienen zal, na zijn vakantie, 
contact opnemen met de heer Adriaans van het IVN om een en ander nog eens te bespreken. 
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel A.A.M. Marneffe RA 
 


